
SpLitt

Styrelsemöte 2022-04-12 16:15-
Protokoll
12 april / KL. 16:15 / Ringius

Ordförande: Salina Söderberg
Vice Ordförande: Frida Endertorp
Kassör: Valdemar Linhem

Ledamot: Alma Thunberg
Ledamot: Kelly Helsing
Ledamot: Wilma Löfgren
Ledamot: Alice Tjärnén
Ledamot: Sofia Njurin
Ledamot: Alva Apelqvist
Ledamot: Saga Olsson
Ledamot: Elin Frost
Ledamot: Filippa Hanna
Ledamot: Ella Almroth
Ledamot: David Nilsson
Ledamot: Isabella Bergfors
Ledamot: Charlie Söderholm
Ledamot: Maya Lundgren

Formalia
F1 Möte öppnas

F2

Val av sekreterare: Filippa Hanna

Val av justerare: Sofia Njurin

F3 Fastställa föredragslista

Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.



I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info
Inget nytt.

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info
- Pronomen fråga, annars inget nytt.

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info
Inget nytt.

Diskussion

D1 Skrivartävling
Inte hänt så mycket. Vinnarna har utnämnts, och texterna har fastställts och behöver sättas
ihop. Göra färdigt tills nästa vecka, så böckerna är redo att skickas till tryck. Budgeten
röstades igenom förra mötet. Information behövs inte läggas ut än, utan istället två veckor
innan. Datum och tid är spikat.

D2 Syjunta
Utvärdera
Det var synd att inte alla kom och hämtade ut sina overaller. Det var ett trevligt event, många
tyckte det var mysigt. Inte många förslag för förändring, då en stor anledning till att många
inte var där var på grund av praktik.

D3 Finsittning
Inte hänt något nytt. Kan behöva hitta annan lokal än Elektra.

D4 Ovveinvigning
Rösta igenom budget på 500 kr. Går inte att göra på grund av att det inte är tillräckligt med
medlemmar på plats för att rösta igenom det.

D5 Årsmöte
Hur ser läget ut?
Sista dagen att lägga ut information om årsmöte. Annars ser det bra ut. Fått ut information
etc. Sex nomineringar än så länge.



D6 Mottagning
Mottagningsgruppen har haft ett möte. Förra året användes ett formulär för att dela ut event
ansvar.

D7 Bokbytardag
Frågor om man kan ta med sig flera böcker. Jämfört med en klädbytardag. Kan donera
böcker som finns kvar. Sätta en gräns på hur många böcker man får lämna in. Kan lämna in
böcker några dagar innan. Kan ha ett bord på Lindellhallen. Valdemar och Filippa är gärna
med i planeringsgruppen. Låter kul!

Beslut

B1 Beslut om Skrivartävling
Inget beslut.

B2 Beslut om ovveinvigning
Ett per capsulan besult om budgeten på 500 kronor tas senare.

B3 Beslut om Bokbytardag
Inget beslut.

Övriga Punkter:
Att lärare blir bättre på att lägga ut information gällande utbytesstudier och annan allmän
information som berör elever. Detta kommer att tas upp på nästa programråd.

F4 Möte avslutas

Underskrifter
Ordförande: Frida Endertorp

Sekreterare: Filippa Hanna

Justerare: Sofia Njurin


